
Generalforsamling i 
Frederikssund Esport  
den 9. marts 2024 

Dagsorden 
1) Valg af dirigent, referent og stemmetællere. 
Mikkel Lund fra DGI er valgt som dirigent, Mark Barnkob er referent og 
stemmetællere: Bjarke  
 
2) Bestyrelsens beretning 
Det er gået både op og ned i 2023. Vi har været nødt til at lukke nogle spil. 
Så der er CS, Fortnite og Valorant i klubben og Fortnite er største spil, målt 
på antal medlemmer. 
 
Fortnite er meget populært og der er en længere venteliste.  
 
CS har to hold med I DGI-turneringen imens Valorant er gået ned og der 
har været en del udmeldelser, desværre. 
 
Vi har fået nye maskiner og har dermed kunnet lavet et ”site” mere og det 
er der meget brug for især ved Fortnite træning og turneringer. 
 
Der er etableret samarbejder med 10.-klasser til valgfag, STU (unge med 
brug for ekstra støtte). Derudover er der flere på bedding, hvor lokalerne 
og maskiner bliver brugt i de timer hvor klubben ikke selv har brug for 
dem. 
 
Derudover blev der i den forgangne bestyrelsesperiode etableret udvalg til 
udstyr, sponsorarbejde og SOME. Det har fungeret godt og dette har også 
drevet fornyelse af maskiner samt oprydning i lokalerne med stor støtte 
fra medlemmerne. 
 



3) Fremlæggelse af regnskab til godkendelse. 
Overskud dels pga. Flere indkomne midler fra en nedlukket svømmeklub i 
Slangerup. Som endte med at betale for de nye maskiner og dermed blev 
der mulighed for at bevare noget kapital. Og dels at der ikke er betalt for 
klubtrøjer endnu. Den udgift er flyttet til 2024. 
 
Derudover udgifter til Windows licenser i forbindelse med oprydning 
 
Regnskabet blev godkendt ved håndsoprækkelse. 
 
4) Indkomne forslag. 
Ingen indkomne forslag 
 
5) Fremlæggelse af kommende kontingent, handlingsplan og budget til 
godkendelse. 
 - Der er god økonomi i klubben, men der er ønsker om bedre skærme. 
umiddelbart kan man overveje om kontingentet skal sænkes igen. Sidste 
år blev kontingentet hævet med 100 kr til 850 kr.  
- Efter diskussion, besluttede generalforsamlingen ikke at sænke det igen.  
- Der er ikke udformet en handlingsplan har den afgående bestyrelse og 
hvilket skyldes at den afgående bestyrelse ikke vil tage beslutninger på 
vegne af den kommede bestyrelse. Denne praksis kan evt. ændres, hvis 
der ønskes aktiviteter til en handlingsplan som evt. løber over flere år.  
- Budget og manglende handlingsplan blev godkendt af 
generalforsamlingen 
 
6) Valg til bestyrelse og suppleanter 
Christoffer, Martin Holmstrøm, Adam og Søren er valgt til bestyrelse frem til 
næste generalforsamling. 
 
Generalforsamlingen har derudover besluttet at bestyrelsen gerne må 
indsupplere et yderligere bestyrelsesmedlem og en suppleant 
 
Peter er valgt som suppleant 
 
7) Valg af revisor 
Det blev besluttet at bestyrelsen må finde en revisor efter 
generalforsamlingen, idet ingen meldte sig til posten ved 



generalforsamlingen. Hvis ingen findes, blev det foreslået at hele 
forældrekredsen spørges inden der søges professionel og betalt hjælp til 
revisionsopgaven. 
 
8) Valg af spillerrepræsentanter med taleret på bestyrelsesmødet 
Mikkel (Valorant), Ask (Fortnite) og Ivan (Fortnite) er valgt som 
spillerrepræsentanter 
 
9) Evt. 
Der blev spurgt til alderskrav med udgangspunkt i at der havde været 
krav til alder på nogle valorant-hold. I det konkrete tilfælde skyldes det at 
et specifikt hold skulle kunne deltage i internationale turneringer, hvor er 
alderskrav. Klubben har i udgangspunktet ellers ingen alderskrav. Det 
vurderes i de konkrete tilfælde og af de involverede trænere og forældre. 
 
Derudover blev der spurgt til trænermøder og det har der ikke været 
meget af i den forgange periode. Men det opfordres den nye bestyrelse til 
at tage op og evt. sætte mere system i.  
 
DGI tilbød at komme med til trænermøder og evt. lave kurser i den 
forbindelse. Netop træneruddannelser er blevet udviklet, så der er flere 
overbygninger. Uddannelserne er udviklet i samarbejde med Esport 
Danmark. 
 
Søren fortalte derudover om et initiativ fra byrådet til fremme af 
talentudviklingsarbejde – med et håb om at esportkubben også kan 
drage nytte af det i det kommende år, især omkring det brede arbejde 
med at skaffe talentmasse og dermed ikke kun at udvikle individer.  
 
Søren fremlagde også ideer om muligt samarbejde med Coding Pirates 
og filmklubben i håb om at lave arrangementer med forskellige aktiviteter 
til glæde og inspiration for alle medlemmer. 
 
Mikkel fortalte om mulighed for evt. deltagelse i Copenhagen Gaming 
week i løbet af 2025. Når der kommer mere information om det, vender 
Mikkel tilbage. Håbet er bl.a. at der bliver et LAN i forbindelse med 
arrangementet.  
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